
W dniu 27.03.2024 brałem udział w delegacji Zastępcy Prezydenta Miasta 
Poznania do MSWiA. Udział brał także dyrektor WZKiB. Celem było spotkanie z 
wiceministrem Czesławem Mroczkiem oraz dyrektorem Departamentu Porządku 
Publicznego Mariuszem Cichomskim. 

Tematyka była dość szeroka – od przepisów zarządzania kryzysowego, obrony 
cywilnej, poprzez działalność taksówkową, do zagadnień straży gminnych. Te 
ostatnie przedstawiałem w kilku punktach, a wersja obszerniejsza została zostawiona 
na piśmie. Część dotyczącą do SMiG załączam. Bezpośrednio omówiłem kwestie 
wieku zatrudnienia kandydata na strażnika, braku żądania podania użytkownika 
samochodu w przypadku wykroczenia z art. 144 KW i 145 KW, zwiększenia kwot 
mandatów karnych za wykroczenia z zakresu parkowania pojazdów oraz potrzebę i 
powody obniżenia wieku emerytalnego dla funkcjonariuszy straży gminnych. 
Ponadto poruszyłem temat braku straży w projekcie ustawy o Ochronie ludności. Pan
wiceminister zgodził się ze mną, że to przeoczenie...
W obszarze straży wiceminister był dość zorientowany (jak stwierdził odbył już kilka
spotkań z przedstawicielami straży – Prefekt KRK, Komendant z Pomorza i in.). 
Wskazane kwestie przyjął dobrze, a dyrektor zapisywał, więc coś zostało.
Dyrektor Departamentu stwierdził, że rozporządzenie mundurowe jest „wewnętrznie 
procedowane”, co może oznaczać, że jest duża szansa na nie w tym roku. 
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